
Informacja o Szpitalu Powiatowym im. dr Tytusa 
Chałubińskiego w Zakopanem w tekście łatwym do czytania 

i zrozumienia ETR (EASY TO READ) 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Budynek Szpitala, tak jak i budynek Administracji znajdują się pod adresem: ul. 
Kamieniec 10, 34-500 Zakopane. 

 

Informacja: 

Jeśli chcesz się skontaktować z naszym Szpitalem możesz: 

• napisać pismo i wysłać je na adres: 

Szpital Powiatowy im. dr Tytusa Chałubińskiego w Zakopanem 
ul. Kamieniec 10 
34-500 Zakopane 

• możesz wysłać e-mail na adres: 

sekretariat@szpital-zakopane.pl 

 



• możesz zadzwonić sam lub przy pomocy innej osoby na numer 
telefonu: 

Centrala: 
+48 18 20 120 21 

Sekretariat Szpitala: 
+48 18 20 153 51 

• możesz przyjść do sekretariatu Szpitala od poniedziałku do piątku, 

w godzinach 7:00-15:00 

 

Rejestracje są czynne w następujących godzinach: 

Poniedziałek   07:30-15:00 
Wtorek   07:30-15:00 
Środa   07:30-15:00 
Czwartek   07:30-15:00 
Piątek   07:30-15:00 
Sobota   nieczynne 
Niedziela   nieczynne 

 

Aby dodzwonić się na wybrany oddział/poradnie lub do sekcji 
w budynku administracji należy najpierw wybrać numer 

centrali +48 18 20 120 21 i po usłyszeniu komunikatu 
głosowego wpisać numer wewnętrzny 

 

 

 

 

 



Rejestracja Poradnie Specjalistyczne: 
+48 18 20 120 21  |  +48 18 20 160 15  |  +48 18 20 160 16                                

+wybrany numer wewnętrzny 

Poradnia Anestezjologiczna, Diabetologiczna, Chirurgii Dziecięcej, 
Chirurgii Ogólnej, Chirurgii Urazowo-Ortopedycznej, Chorób 
Naczyń 

wew. 240 

Poradnia Dermatologiczna, Kardiologiczna, Neonatologiczna, 
Neurologiczna, Okulistyczna, Onkologiczna, 
Otorynolaryngologiczna, Lekarz POZ 

wew. 245 

Poradnia Ginekologiczno-Położnicza wew. 243 

Poradnia Urologiczna wew. 286 

Poradnia Leczenia Uzależnień wew. 258 

Poradnia Zdrowia Psychicznego – Lekarz wew. 244 

Poradnia Zdrowia Psychicznego – Psycholog wew. 260 

Naczelna Pielęgniarka                  wew. 301 
Dział Finansowo-Księgowy                 wew. 270 
Dział Usług Medycznych                  wew. 280 
Dział Organizacyjno-Administracyjny       wew. 279, 291 
Dział Kadrowo-Płacowy                  wew. 278 
Sekcja Zaopatrzenia                   wew. 292 
Inspektor Ochrony Danych                 wew. 318 
Dział Techniczno-Eksploatacyjny       wew. 310, 313 
Dział Informatyczny                  wew. 295 
Dział Higieny Szpitalnej                  wew. 313 
Specjalista ds. BHP                  wew. 318 

Szpitalny Oddział Ratunkowy (SOR)      wew. 100 
Anestezjologia i Intensywna Terapia      wew. 110 
Chirurgia ogólna z Pododdziałem Urologii     wew. 120 
Oddział Chirurgii Urazowo-Ortopedycznej     wew. 180 
Oddział Chorób wewnętrznych       wew. 143 
Oddział Kardiologiczny         wew. 130 
Oddział Neonatologiczny        wew. 170 
Oddział Pediatryczny        wew. 162 

Oddział Medycyny Paliatywnej       wew. 350 
Oddział Położniczo-Ginekologiczny      wew. 150 
Oddział Rehabilitacji-Kardiologicznej      wew. 340 
 



To jest główne wejście do Szpitala: 

 

 

Na wprost znajduje się urządzenie do drukowania biletów: 

 

 



Po prawej stronie znajduje się główna rejestracja Szpitala: 

 

Po lewej stronie znajduje się poczekalnia do poradni: 

 



To jest wejście znajdujące się na tyłach Szpitala: 

 

To jest wejście na Szpitalny Oddział Ratunkowy (SOR): 

 

 

 



To jest wejście do budynku Administracji: 

 

Przed wejściem do budynku Administracji znajdują się wydzielone miejsca 
postojowe dla osób niepełnosprawnych:  

 

 

 

 



Po lewej stronie od wejścia znajduje się urządzenie do drukowania biletów oraz 
stanowiska rejestracji: 

 

 

 



Po prawej stronie znajduje się poczekalnia do poradni: 

 

Po lewej stronie znajduje się poczekalnia do lekarza POZ: 

 

 



Wejście na piętro do Administracji: 

 

Tabliczka z rozmieszczeniem pokoi. Administracja podzielona jest na sekcje, 
każda sekcja zajmuje się innymi sprawami: 

 


